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Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie financiën van 6 
november 2023 
 
 
Aanwezige leden : Louis Haerinck (LH), Marleen Prat (MP), Carl De Donder (CD), 

Jurgen Beke (JB), Sandra De Leeuw – Goussey (SD), , Filip Terryn 
(FT), Frans Kemseke (FK), Philip Ghekiere (PG), Arne Desmet (AD) 

 
Verontschuldigd : --- 
 
Te gast : Claude Croes (CC), Regine Rooryck (RR), Louis Vanderbeken (LV), 

Matthias Vanneste (MV) 
 
 
__________________________________________________________________________ 
 
 
De voorzitter opent de zitting om 19.33u en verwelkomt alle leden.  Hij betuigt zijn 
medeleven met het overlijden van Rolande Libert, die 4 jaar lid was van de 
gemeenteraadscommissie financiën. 
 
1. Verslag CF 01.23 
 
 Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 
2. AMJP-4 
 
De voorzitter verwijst eerst naar schema M2W, dat de wijzigingen in grote lijnen weergeeft.  

AD licht het schema verder toe.  RR vult aan dat de desinvestering huidige site 
kinderboerderij van 795.000 uit het AMJP gehaald werd.  Het bedrag was een 
schatting.  PG geeft ook mee dat de schuld per inwoner daardoor iets hoger ligt, maar 
de site is wel nog in eigendom van de gemeente.  FT informeert naar de timing van de 
verhuis.  Deze kan niemand precies geven, want er is o.a. een vergunning nodig op de 
nieuwe site om de bestemming van landbouw naar toerisme te wijzigen.  Het gevolg is 
dat de verhuis uitgesteld wordt. 

 
De voorzitter gaat verder met schema T2 en verduidelijkt dat de opname van nieuwe 

leningen in 2023 niet meer nodig zal zijn, en misschien ook niet in 2024.  Dit zal pas in 
functie van de liquiditeitspositie eventueel nodig zijn. 

 
Vervolgens lichten de schepenen de voornaamste wijzigingen binnen hun bevoegdheden 

toe. 
 
CC vermeldt het plan voor een nieuw premiereglement groenbedekking op landbouwgrond.  

Verder vermeldt hij dat de toelagen aan politie en hulpverleningszone geen wijzigingen 
tonen tegenover wat voorzien is in het initieel meerjarenplan.  Belangrijk is wel dat deze 
zullen stijgen in de toekomst.  Wat betreft onderwijs is de 2e fase van de 
(ver)nieuwbouw bezig en zal dit naar verwachting rond de krokusvakantie klaar zijn.  
Het ondersteuningsplatform is veranderd naar een leersteuncentrum.  SG vraagt wat 
het verschil is.  Het gemeentelijk onderwijs investeert ook verder in digitalisering.  
Verder voorziet men 100.000 euro voor de SAM, een deel voor vernieuwing 
verwarming, en een deel voor aanpassing lokalen eerste verdiep.  Bij de dienst 
burgerzaken tenslotte wordt de balie herschikt met een onthaal functie.  PG verwijst 
voor de toelagen aan Fluvia naar schema T2.  FT vraagt wat het idee is ivm 
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ontvangsten, jubilea, ed naar de toekomst toe.  CC antwoordt dat hier geen wijzigingen 
zullen zijn in 2024, en dat dit daarna kan bekeken worden, maar dat hij het persoonlijk 
liever zou houden zoals op vandaag. 

 
PG, die schepenen Schelfhout en Vanneste verontschuldigt, neemt ook hun toelichting mee.  

Wat betreft ICT verwijst hij ook naar het onderwijs waar de aankoop hardware nu mee 
gegroepeerd zal gebeuren.  Verder worden de kredieten voor IMOG van kortbij 
opgevolgd.  Er is ook 100.000 euro voorzien voor nieuwe routing en switching.  En ook 
krediet voor een kunstgrasoefenveld voor de voetbal.  SG vraagt of de opname in 
AMJP hierdoor betekent dat de aanleg van het kunstgrasveld daarmee beslist is.  PG 
ontkent, de opname van krediet is enkel om het eventueel mogelijk te maken, maar de 
beslissing moet nog vallen.  De 170.000 euro voor ontsluiting Kleine Tapuitstraat werd 
geschrapt.  LH vraagt wie de saneringskosten voor het centrumpark zal dragen, het 
krediet in AMJP werd niet gewijzigd, en FT vraagt wat dan is voorzien met die 
1.153.000 euro.  PG licht dit punt verder toe.  Er volgt nadien een algemene toelichting 
over investeringskredieten en uitvoeringsritme, over de wijze waarop de BBC-
wetgeving toelaat om in te pikken op onverwachte investeringsopportuniteiten, en over 
ongebruikte kredieten.  Wat betreft onderhoud groen werden de tarieven van de WAAK 
aangepast en we hebben ook steeds meer oppervlakte openbaar groen te 
onderhouden.  Daarvoor is 112.000 euro extra voorzien.  Verder geeft PG mee dat wat 
betreft de algemene financiën, het saldo op exploitatie positief moet blijven.  De 
autofinancieringsmarge in 2025 is positief, en de schuld per inwoner zal onder de 1.000 
euro blijven.  Tenslotte geeft hij drie bezorgdheden mee: het investeringstempo blijft te 
laag ; de personeelskosten moeten we verder beheersen ; de impact van de 
politiezone, hulpverleningszone en IMOG op de gemeente terwijl we weinig vat hierop 
hebben vanuit de gemeente.  CC geeft nog reactie voor PZ Gavers en Fluvia. 

 
RR licht de wens toe om het voormalig ING-kantoor aan te kopen.  Verder ook de aankoop 

van een noodwoning in de Lisstraat.  Ook nog voorzien we de aanpak van het dak van 
de voormalige brouwerswoning, het Gaverkasteel, en de nieuwe depot.  Deze laatste 
zou nadien geschikt moeten zijn voor de plaatsing van zonnepanelen.  FK vraagt hoe 
dit technisch mogelijk is.  Dit is nog verder uit te zoeken.  Er wordt ook 72.000 euro 
voorzien voor de installatie voor controle van doorgaand verkeer + de 
onderhoudskosten.  Voor het buurthuis Sint-Lodewijk is 346.000 euro in 2023 en 
960.000 euro in 2024 voorzien.  Verder nog 120.000 euro voor aankoop grond ter 
hoogte van De Barakke, en tenslotte ook voor de grond aan kruispunt Belgiek om de 
kapel te verplaatsen. 

 
LV licht toe dat de ramingen voor leefloon zoals vorig jaar op 1.000.000 euro blijven, hiervan 

keert ongeveer 55% terug vanuit de POD MI.  Voor steun equivalent leefloon is dit 
235.000 euro, hiervan keert meer dan 100% terug vanuit de POD MI.  Het aantal 
dossiers is in een paar jaar tijd ongeveer verdubbeld, wat de druk op de sociale dienst 
verhoogd heeft.  Er wordt tijdelijk beroep gedaan op Public Staffing.  We voorzien 
verder een nieuwe wagen voor de maaltijddienst.  Ook nog een bliksembeveiliging voor 
de Sint-Columbakerk.  Voor de dienst feestelijkheden wordt de aankoop van nieuwe 
nadars voorzien. 
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3. Advies 
 
Louis Haerinck: gunstig 
Marleen Prat: gunstig 
Carl De Donder: gunstig 
Jurgen Beke: gunstig 
Sandra De Leeuw-Goussey: gunstig 
Filip Terryn: onthouding 
Frans Kemseke: gunstig 
 
 
4. Varia 
 
Er zijn geen varia punten. 
 
Tenslotte sluit de voorzitter de vergadering om 20.45u. 


